
 

 
Styrelsemöte  Världsarvsledens Vänner 2024-05-25, hos Anna Renström och Hans  
Oscarsson, Edsätter. 
 
Närvarande:  Anna Renström, Hans Oscarsson, Thomas Peters, Hieke Visser  och Ingrid Sandström.   
 
1. Mötets öppnande.   
Ordförande Anna Renström öppnar mötet. 
 
2. Val av justerare.  
Thomas Peters väljs som protokolljusterare.  
 
3. Föregående mötesprotokoll 2024-03-21.  
Genomgång av förra protokollet. Protokollet som finns på hemsidan lägges till handlingarna. 
 
4. Genomgång av ekonomin. 
Thomas Peters redogör för ekonomin, det finns 73 884,75 kr på VV:s konto.  
Fakturan för de nya skyltarna har dock inte kommit  än. De flesta av våra medlemmar har  
betalat årsavgiften. 

5. Redovisning av kvitton. 
Thomas Peters skickar in kvitton på utlägg som VV haft, till Kramfors kommun senast 1/9.  
 
6. Bidragsansökan. 
Anna Renström gör en bidragsansökan till Kramfors kommun och stämmer av med Thomas Peters. 
 
7. Medlemmar. 
En medlemslista, till och med 30/6, upprättas av Thomas Peters.  Nya medlemmar har tillkommit 
medan några har gått ur. De som inte har betalat efter två påminnelser avföres därmed från 
medlemsregistret. 
Kommer man på efteråt att man vill vara medlem så är man naturligtvis välkommen tillbaka. 
 
8. Nya medhjälpare.  
Glädjande nog har vi fått nya medhjälpare till några avsnitt av lederna.  
Liselotte och Rickard Lind kommer att hjälpa till på sträcka 3 och vid behov på sträcka 2.  
Karolina och Åke Thörnkvist hjälper till vid Bräcksand- Bönhamn. 
Karin Westin med familj, Lotta Danielsson och Andreas Telhammer hjälper till på Gamla byvägen 
genom Häggvik. VV tar tacksamt emot all hjälp! 
 
9. Skötselträffen. 
De som kom till träffen fick  presentera sig och berätta om den led som de ansvarar för.  
Anna Renström informerade om skötsel och märkning. Många frågor kom upp som främst gällde 
vattentillgång längs leden, avverkning, risker vid eldning och toalettbestyr i naturen. Träffen som var 
på Kulturfabriken i Mjällom, avslutades med kaffe och goda smörgåsar.  

 



10. Medhjälparnas foton. 
Många medhjälpare berättar lite om hur läget är på den led de sköter. De skickar också in  
foton som Anna Renström sätter in på VV:s FB-sida.. Detta  inspirerar andra medhjälpare att  
göra sammaledes vilket ger värdefull information för alla som vandrar längs våra leder. 
 
 11. Skoterklubbens vindskydd. 
Jörgen Backéus meddelar att skoterklubben har snitslat en stig, från Morgan Sjödins vindskydd  
i Björnånäset, till asfaltvägen på Sundströms mark. Hieke Visser tar reda på lite mer om stigen. 
 
12. Skyltar. 
Världsarvsledens skyltar vid vägarna har blekts väldigt mycket. Styrelsen har nu beställt 200  
nya vägvisande skyltar. Hans och Finn Oscarsson ska tillsammans med Kennet Bergqvist, 
byta ut skyltarna allteftersom. 

13. Kyrkans turistinformation. 
Nordingrå kyrka har turistinformation även denna sommar.  Anna Renström har pratat med  
Lennart Lundkvist angående utdelning av VV:s kartor. 
 
14. Valberedningen. 
Valberedningen hade inte möjlighet att närvara vid styrelsemötet, därför bjuds de in till Anna 
Renström och Hans Oscarsson vid ett tillfälle längre fram. Anna meddelar datum för övriga i  
styrelsen som också har möjlighet att träffa valberedningen då. 
 
15. Övriga frågor. 
Inga övriga frågor. 
 
16. Nästa styrelsemöte. 
Anna Renström återkommer längre fram med datum för nästa styrelsemöte. 
 
17. Mötets avslutande. 
Ordförande Anna Renström tackade för styrelsens goda medverkan.  Vi hade dessutom knytkalas  
denna gång och vi fick njuta av mycket god mat, bröd, sallad och efterrätt  ute i försommarvädret.  
Innan hemgång fick vi också se Annas fina konst uppe på logen. 
 
 
Världsarvsledens Vänner 2024-05-25  
 
Sekreterare Ingrid Sandström 
 
Protokolljusterare Thomas Peters 
 
Ordförande Anna Renström 
 

 

 
 
 

 
 
 

 

 



 
 


